
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 25. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 15
Vil ministeren redegøre for, hvorfor nogle gymnasier, heriblandt Køge Gymnasium, sæt-
tes markant ned i elevtal med de beregningstekniske tal for STX i skoleåret 2023/2024, 
og hvorfor ministeriet i beregningen kun har taget udgangspunkt i 2021, som var et 
særligt år med ekstra mange unge i 10. klasse, samt hvordan ministeren agter at hjælpe 
gymnasier med markant og pludselig nedgang i elevtallet, eftersom det har store økono-
miske omkostninger for skolerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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